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Afdeling Ruimtelijke Ontwikkeling 

 

 

1.  Eerder stelden wij i.v.m. dit verzoek vragen over het Beeldkwaliteitsplan Andijk. Wij 

hebben hierop geen duidelijk antwoord gekregen, vandaar de vraag nogmaals. Binnen 

Bestemmingsplan Dorpskernen 3 is het “Beeldkwaliteitsplan Andijk” opgenomen. Een 

van de landschappelijke kwaliteiten daarin beschreven zijn de “open binnenkamers” 

van Andijk. Principeverzoek 3, Hoekweg Andijk, is een aanvraag voor een zonneweide in 

zo’n “open kamer”. Heeft u het Beeldkwaliteitsplan Andijk meegenomen als 

toetsingskader? 

antwoord  In deze fase vragen wij u toestemming om 5 principeverzoeken in behandeling te nemen 

en 4 principeverzoeken af te wijzen. Het beeldkwaliteitsplan is in deze fase nog niet 

gebruikt als toetsingskader. 

1a. Zo nee, waarom niet? 

Antwoord De verdere uitwerking van de principeverzoeken moet nog plaatsvinden. Dit leest u in 

het raadsvoorstel ook terug onder de kanttekeningen. Bij de uitwerking van de 

landschappelijk inpassing dient men onder andere rekening te houden met de 

kwaliteiten van het landschap. Er zijn allerlei bouwstenen voor een goede 

landschappelijke inpassing, waaronder de provinciale Leidraad Landschap en 

Cultuurhistorie en gemeentelijke beeldkwaliteitsplannen zoals het Beeldkwaliteitsplan 

Andijk.    

1b. En zo ja, wat is dan uw verantwoording t.a.v. deze landschappelijke kwaliteit en dit 

plan m.b.t. uw keuze hiermee alsnog akkoord te gaan? 

Antwoord Zie antwoorden onder 1 en 1a. De motivering en uitwerking van de landschappelijk 

inpassing moet nog plaatsvinden, net als de toetsing daarvan.    

2. Blz.6 van het raadsvoorstel. Daar wordt onder het kopje “Uitvoering/evaluatie”, 

gesproken van een klankbordgroep. Graag hier meer informatie over hoe deze klankbord 

groep tot stand is gekomen en de samenstelling van deze groep. 



 

 

Antwoord Met de klankbordgroep wordt de Klankbordgroep-WABO (KBG) bedoeld. De leden van de 

KBG zijn op 26 april 2018 door uw raad benoemd.   

 

 


